
Rada Miejska                                                                                        

w Nowym Mieście Lubawskim 

P r o t o k ó ł Nr XXIX/2017 

z XXIX sesji Rady Miejskiej w Nowym Mieście Lubawskim, odbytej w dniu 25 kwietnia 

2017 r. w sali posiedzeń Urzędu Miejskiego. 

Sesję rozpoczęto o godz. 15:00 , a zakończono o godz. 16:10. 

Na ustawowy skład 15 radnych w sesji według listy obecności uczestniczyło 12 

 radnych . 

( Lista obecności radnych stanowi zał. nr 1 do protokołu).  

( Lista obecności zaproszonych gości stanowi zał. nr 2 do protokołu). 

Obrady prowadził - Przewodniczący Rady Miejskiej – Marcin Deja. 

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: 

- Burmistrz Nowego Miasta Lubawskiego - Józef Blank 

- Zastępca Burmistrza Nowego Miasta Lubawskiego - Krzysztof Widźgowski 

- Skarbnik Miasta                                     - Wioletta Chętnicka 

- Kierownik Referatu Inwestycji 

 i Mienia Komunalnego                            - Damian Artuszewski 

-  Adwokat                                                - Tomasz Kwiatkowski                             

- Przewodnicząca Młodzieżowej Rady Miasta – Julita Kreńska  

- Pracownicy Urzędu Miejskiego              -  Iwona Laskowska, Dorota Osińska, Dariusz  

                                                                     Sobaszkiewicz. 

                                                                       

Zatwierdzony porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji 

    - stwierdzenie quorum. 

2. Wybór sekretarza obrad. 

3. Przedstawienie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu z  XXVIII  sesji Rady Miejskiej. 

5. Informacja z działalności międzysesyjnej Burmistrza Nowego Miasta Lubawskiego. 

6. Interpelacje i zapytania radnych. 

7. Sprawozdanie z działalności Komendanta Powiatowego Policji w Nowym Mieście        

     Lubawskim wraz z informacją  o stanie porządku i bezpieczeństwa publicznego za 2016 r. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miejskiej 

     Nowe Miasto Lubawskie na lata 2017-2035.                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                    
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9. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Miejskiej Nowe Miasto Lubawskie 

      na 2017 rok.                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                 

10. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Województwa  

      Warmińsko-Mazurskiego z przeznaczeniem na realizację w roku 2017 zadania  

      „Rozbudowa drogi wojewódzkiej nr 538 na odcinku Marzęcice-Nowe Miasto Lubawskie  

       w zakresie ścieżki rowerowej z dopuszczalnym ruchem pieszym”. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Województwa  

      Warmińsko-Mazurskiego z przeznaczeniem na realizację w roku 2017 zadania „Remont  

      istniejącego chodnika Nowe Miasto Lubawskie – wylot w kierunku Marzęcic”. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie wniesienia wkładu pieniężnego do Miejskiego  

      Przedsiębiorstwa Gospodarki Komunalnej Sp. z o.o. w Nowym Mieście Lubawskim. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XIV/88/2015  Rady Miejskiej w Nowym  

      Mieście Lubawskim z dnia 8 grudnia 2015 r.  w sprawie opłaty targowej. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia taryfy za zbiorowe zaopatrzenie w wodę i  

      zbiorowe odprowadzanie ścieków obowiązującej na terenie Gminy Miejskiej Nowe  

      Miasto Lubawskie. 

15. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę Nr XXVI/165/2016 Rady Miejskiej w Nowym  

      Mieście Lubawskim z dnia 29 grudnia 2016 r. w sprawie ustalenia opłat za korzystanie z      

      wychowania przedszkolnego dla dzieci do lat 5 w publicznym przedszkolu oraz  

      oddziałach przedszkolnych w szkołach podstawowych prowadzonych przez Gminę  

      Miejską Nowe Miasto Lubawskie. 

16. Sprawozdanie z działalności Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Nowym Mieście  

      Lubawskim za 2016 rok oraz potrzeby w zakresie pomocy społecznej. 

17. Przedstawienie oceny zasobów pomocy społecznej za rok 2016 dla Gminy Miejskiej  

       Nowe Miasto Lubawskie. 

18. Przyjęcie projektu obwieszczenia Rady Miejskiej w Nowym Mieście Lubawskim w  

      sprawie ogłoszenia jednolitego tekstu uchwały w sprawie trybu i sposobu powoływania i  

      odwoływania członków Zespołu Interdyscyplinarnego w Nowym Mieście Lubawskim  

      oraz szczegółowych warunków jego funkcjonowania. 

19. Odpowiedzi na zapytania radnych. 

20. Zakończenie sesji. 
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Przebieg posiedzenia: 

Ad. pkt 1 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Marcin Deja dokonał otwarcia XXIX sesji Rady Miejskiej 

stwierdzając na podstawie listy obecności, że jest odpowiednie quorum do odbycia 

posiedzenia, a więc obrady są prawomocne.                                   

Ad. pkt 2 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Marcin Deja na sekretarza obrad zaproponował radnego 

Adama Kłosowskiego, który wyraził zgodę na kandydowanie. Rada Miejska jednomyślnie w 

obecności 12 radnych  wybrała radnego – Adama Kłosowskiego na sekretarza obrad. 

Ad. pkt 3 

Przewodniczący Rady Miejskiej- Marcin Deja odczytał wniosek Burmistrza Nowego Miasta 

Lubawskiego  o uzupełnienie porządku obrad. Wniosek stanowi zał. nr 3 do protokołu. 

Następnie poddał pod głosowanie wprowadzenie w pkt. 12:  Podjęcie uchwały w sprawie 

wniesienia wkładu pieniężnego do Miejskiego  Przedsiębiorstwa Gospodarki Komunalnej Sp. 

z o.o. w Nowym Mieście Lubawskim. 

 Rada Miejska jednomyślnie w obecności 12 radnych przyjęła powyższą zmianę w porządku 

obrad. Rada Miejska nie wniosła innych zmian do porządku obrad. 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Marcin Deja przedstawił porządek obrad XXIX sesji Rady 

Miejskiej.                                                    

Ad. pkt 4 

Protokół z XXVIII sesji Rady Miejskiej był wyłożony do wglądu w pok. nr 36 Urzędu 

Miejskiego, jak również przed sesją, a radni mieli możliwość zapoznania się z jego treścią.  

Radni  nie wnieśli uwag do protokołu. 

Protokół z XXVIII sesji Rady Miejskiej został przez Radę Miejską przyjęty jednomyślnie  w 

obecności 12 radnych.                                                    

Ad. pkt 5 

Informację z wykonania uchwał Rady Miejskiej w okresie między sesjami oraz o wydanych 

zarządzeniach Burmistrza Nowego Miasta Lubawskiego radni otrzymali wraz z 

zawiadomieniem na sesję, która stanowi zał. nr 4 do protokołu. 

Burmistrz Nowego Miasta Lubawskiego –Józef Blank przedstawił sprawozdanie z 

działalności międzysesyjnej w zakresie bieżącej działalności Burmistrza.  

Sprawozdanie i informacja zostały przyjęte przez Radę. 

Ad. pkt 6 

Radni nie złożyli na sesji w formie pisemnej interpelacji. 
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Radni wnieśli ustnie zapytania: 

Radny – Jarosław Oelberg 

-zwrócił się o postawienie kosza na odpady przy ul. Kopernika, 

-zapytał czy reklamy  na płocie przy ul. Kopernika są wywieszone zgodnie z prawem.  

Radny – Krzysztof Hoppe 

- zapytał czy nastąpiła zmiana co do zakresu remontu b. Kościoła Ewangielickiego, gdyż 

mówiono o całości, a projekt dotyczy jedynie wnętrza. 

 

Radny – Mieczysław Kubacki 

- zapytał jak daleko posunięte są prace przy budowie obwodnicy miasta. 

Ad. pkt 7 

Komendant Powiatowy  Policji- Jacek Drozdowski  przedstawił sprawozdanie z działalności 

Komendanta Powiatowego Policji w Nowym Mieście Lubawskim wraz z informacją o stanie 

porządku i bezpieczeństwa publicznego za 2016 r. w formie prezentacji multimedialnej. 

Następnie odbyła się dyskusja nad sprawozdaniem . Na  zapytania radnych odpowiedzi i 

wyjaśnień udzielił  Komendant Powiatowy Policji – Jacek Drozdowski. 

W wyniku dyskusji Rada przyjęła sprawozdanie. Sprawozdanie stanowi zał. nr 5 do 

protokołu.                                                    

Ad. pkt 8 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Marcin Deja po odczytaniu poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miejskiej Nowe Miasto 

Lubawskie na lata 2017-2035.                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                    

Rada Miejska jednomyślnie w obecności 12 radnych podjęła uchwałę w tej sprawie. 

Uchwała Nr XXIX/185/2017 – stanowi zał. nr 6 do protokołu. 

Ad. pkt 9 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów Rady Miejskiej – Jarosław Oelberg przedstawił 

pozytywną opinię Komisji. 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Marcin Deja po odczytaniu poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Miejskiej Nowe Miasto Lubawskie na 2017 r. 

Rada Miejska jednomyślnie w obecności 12 radnych podjęła uchwałę w tej sprawie. 

Uchwała Nr XXIX/186/2017 – stanowi zał. nr 7 do protokołu. 

Ad. pkt 10 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Marcin Deja po odczytaniu poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Województwa Warmińsko-
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Mazurskiego z przeznaczeniem na realizację w roku 2017 zadania  „Rozbudowa drogi 

wojewódzkiej nr 538 na odcinku Marzęcice-Nowe Miasto Lubawskie w zakresie ścieżki 

rowerowej z dopuszczalnym ruchem pieszym”. 

Rada Miejska jednomyślnie w obecności 12 radnych podjęła uchwałę w tej sprawie. 

Uchwała Nr XXIX/187/2017 – stanowi zał. nr 8 do protokołu. 

Ad. pkt 11 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Marcin Deja po odczytaniu poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Województwa  Warmińsko-

Mazurskiego z przeznaczeniem na realizację w roku 2017 zadania „Remont  istniejącego 

chodnika Nowe Miasto Lubawskie – wylot w kierunku Marzęcic”. 

Rada Miejska jednomyślnie w obecności 12 radnych podjęła uchwałę w tej sprawie. 

Uchwała Nr XXIX/188/2017 – stanowi zał. nr 9 do protokołu. 

Ad. pkt 12 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Marcin Deja po odczytaniu poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie wniesienia wkładu pieniężnego do Miejskiego Przedsiębiorstwa 

Gospodarki Komunalnej Sp. z o.o. w Nowym Mieście Lubawskim. 

 Rada Miejska jednomyślnie w obecności 12 radnych podjęła uchwałę w tej sprawie. 

Uchwała Nr XXIX/189/2017 – stanowi zał. nr 10 do protokołu. 

Ad. pkt 13 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Marcin Deja po odczytaniu poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XIV/88/2015  Rady Miejskiej w Nowym  Mieście 

Lubawskim z dnia 8 grudnia 2015 r.  w sprawie opłaty targowej. 

 Rada Miejska jednomyślnie w obecności 12 radnych podjęła uchwałę w tej sprawie. 

Uchwała Nr XXIX/190/2017 – stanowi zał. nr 11 do protokołu. 

Ad. pkt 14 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Marcin Deja po odczytaniu poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie zatwierdzenia taryfy za zbiorowe zaopatrzenie w wodę i zbiorowe 

odprowadzanie ścieków obowiązującej na terenie Gminy Miejskiej Nowe Miasto Lubawskie. 

 Rada Miejska jednomyślnie w obecności 12 radnych podjęła uchwałę w tej sprawie. 

Uchwała Nr XXIX/191/2017 – stanowi zał. nr 12 do protokołu. 

Ad. pkt 15 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Marcin Deja po odczytaniu poddał pod głosowanie projekt 

uchwały zmieniającej uchwałę Nr XXVI/165/2016 Rady Miejskiej w Nowym  Mieście 

Lubawskim z dnia 29 grudnia 2016 r. w sprawie ustalenia opłat za korzystanie z     
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wychowania przedszkolnego dla dzieci do lat 5 w publicznym przedszkolu oraz  oddziałach 

przedszkolnych w szkołach podstawowych prowadzonych przez Gminę  Miejską Nowe 

Miasto Lubawskie. 

Rada Miejska jednomyślnie w obecności 12 radnych podjęła uchwałę w tej sprawie. 

Uchwała Nr XXIX/192/2017 – stanowi zał. nr 13 do protokołu. 

Ad. pkt. 16 

Sprawozdanie z działalności Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Nowym Mieście  

Lubawskim za rok 2016 oraz potrzeby w zakresie pomocy społecznej zostały przedstawione 

na wspólnym posiedzeniu komisji w dniu 24 kwietnia 2017 r., a ponadto zostaną umieszczone 

na Biuletynie Informacji Publicznej. 

Radni nie wnieśli pytań do przedstawionego sprawozdania.  

Rada Miejska przyjęła sprawozdanie, nie wnosząc uwag.   

Sprawozdanie stanowi zał. nr 14 do protokołu. 

Ad. pkt 17 

Ocena zasobów pomocy społecznej za rok 2016 w Gminie Miejskiej Nowe Miasto Lubawskie  

została przedstawiona na wspólnym posiedzeniu komisji w dniu 24 kwietnia 2017 r., a 

ponadto zostanie umieszczona na Biuletynie Informacji Publicznej. Radni nie wnieśli pytań 

do przedstawionej oceny.  

Rada Miejska przyjęła ocenę, nie wnosząc uwag.   

Ocena stanowi zał. nr 15 do protokołu. 

Ad. pkt 18 

Przewodniczący Rady Miejskiej – M. Deja po odczytaniu poddał pod głosowanie  projekt 

obwieszczenia Rady Miejskiej w Nowym Mieście Lubawskim w  sprawie ogłoszenia tekstu 

jednolitego uchwały w sprawie trybu i sposobu powoływania i odwoływania członków 

Zespołu Interdyscyplinarnego w Nowym Mieście Lubawskim  oraz szczegółowych 

warunków jego funkcjonowania. 

Rada Miejska jednomyślnie w obecności 12 radnych przyjęła obwieszczenie w  sprawie 

ogłoszenia tekstu jednolitego uchwały w sprawie trybu i sposobu powoływania i 

odwoływania członków Zespołu Interdyscyplinarnego w Nowym Mieście Lubawskim  oraz 

szczegółowych warunków jego funkcjonowania. 

Obwieszczenie – stanowi zał. nr 16 do protokołu. 

Ad. pkt 19 

Odpowiedzi na zapytania radnych udzielili: 

 Burmistrz Nowego Miasta Lubawskiego- Józef Blank : 
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- sprawa postawienia kosza przy ul. Kopernika zostanie przeanalizowana. Wskazane byłoby 

podanie przez wnioskodawcę  szczegółów związanych z lokalizacją kosza. Proszę o kontakt z 

Referatem Inwestycji i Mienia Komunalnego, 

-  przy ul. Kopernika gmina nie ma prawa ani do płotu ani do reklam. Podpisana jest umowa 

na wykonanie  nowego ogrodzenia na gruncie gminy. Obecny płot znajduje się poza pasem 

drogowym, który pozyskaliśmy od Starostwa, 

- dokumentacja dotycząca elewacji b. Kościoła Ewangielickiego będzie aktualizowana,  

- na budowę obwodnicy trwa procedura przetargowa. Udzielone zostały odpowiedzi na 

wszystkie pytania, również uzupełniające. Termin zostaje przedłużony na  8 maja br.  godz. 

11:00. Na chwilę obecną procedura przetargowa trwa. Po zakończeniu ok. 3 miesiące na 

podpisanie umowy z wykonawcą. Wstępnie mówi się o rozpoczęciu robót na początku 

przyszłego roku. 

 Dyrektor MCK – Katarzyna Olęcka udzieliła wyjaśnień w związku z wypowiedzią 

radnego Krzysztofa Hoppe na wspólnym posiedzeniu komisji odnośnie wspólnego koncertu 

zespołu Reggaeside wraz z Norbim. 

Ad. pkt 20 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady Miejskiej – 

Marcin Deja zamknął obrady XXIX sesji Rady Miejskiej.  

 

Sekretarz obrad:                                                                        Przewodniczący Rady Miejskiej                 

Adam Kłosowski                                                                                     Marcin Deja                                                                                                                                                                                                                                                                                                                  

 

 

 

                                    

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


